

Esso Business Card Program

www.essofleetoffers.com/CHAMBER/

Looking for a way to promote a great savings program, provide a value-added service to your members, and drive traffic to your website? The Esso Business Card Program's microsite, located at **www.essofleetoffers.com/CHAMBER/** is your answer.

By adding a link to the Esso Business Card Program's microsite on your website, you are providing your members with a one-stop shop for the program. On the microsite, members can obtain information on the program, apply for an Esso Business Card, enroll in the *Speedpass*[™] program, learn how to manage their existing accounts online, and locate any one of Esso's 1800 service stations.

Visit **www.essofleetoffers.com/CHAMBER/** or contact the Esso Business Card Program's representative, Richard Sauve, at essofleet@sympatico.ca.

As of May 2012: your members can promote the program to their employees – another great way for businesses to save money!

Programme de carte d'affaires Esso

www.essofleetoffers.com/CHAMBER/

Vous cherchez une façon de promouvoir un programme d'épargne formidable, d'offrir un service à valeur ajoutée à vos membres et de créer un achalandage sur votre site Web? Le microsite du Programme de carte d'affaires Esso, situé à l'adresse **www.essofleetoffers.com/CHAMBER/**, est votre réponse.

En ajoutant un lien vers le microsite du Programme de carte d'affaires Esso sur votre site Web, vous offrez à vos membres un guichet unique pour le programme. Sur le microsite, les membres peuvent obtenir de l'information sur le programme, faire une demande de carte d'affaires Esso, s'inscrire au programme *Speedpass*[™], apprendre la façon de gérer leurs comptes en ligne existants et trouver l'une ou l'autre des 1800 stations-service Esso.

Visitez le site **www.essofleetoffers.com/CHAMBER/** ou communiquez avec le représentant du Programme de carte d'affaires Esso, Richard Sauve, à l'adresse essofleet@sympatico.ca.

A partir de mai 2012: Vos membres peuvent promouvoir le programme auprès de leurs employés!